

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Anne-Marit Enger (AME), Per Ståle Grude (PSG), Berit Nygaard (BN), Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV) Sportssjef Per Olav Tangen (POT) Forfall: Bjarne Ringstad (BR)
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	02.01.19 – 20.00-23.00
Sted:	MeetAt
Tema:	TK-møte nr. 6 2018-2020

Habilitetsvurdering

Ingen inhabile.

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
 - Budsjett 2019. Vi får mer inntekter fra politisk fordeling (5. merke og Telenor) enn budsjett tidligere presentert. Alle tall ikke mottatt.
- Markedsarbeid (POT/RB)
 - Skogstad er nå ok. Ny kontaktperson er etablert som jobber i Oslo – det har gjort samarbeidet enklere. De ønsker å bruke oss mer aktivt. Vil gjerne til Rjukan og profilere seg der. Se sak 13 under.
- Kompetanseutvikling (POT)
 - Utgår. Ingen aktiviteter satt i gang. Her må vi sannsynlig starte på bar bakke. Det er få trenere ut i miljøene.
 - Må bli flinke til å bruke de ressursene som er sentralt i regi av NSF, for eksempel være med på alle de aktivitetene som drives derfra.
 - Kan invitere noen fra utviklingsavdelingen på neste TK-møte vi har i Oslo.
- Breddeidrett (POT)
 - Bra samling på Kvitfjell.
 - Breddesamling nå til helgen på Bjorli for vestlandet. Det har også vært lokale samlinger på Bjorli med Ketil Sjøvik.
- Eliteidrett (POT)
 - 28 dager på ski, 6 dager barmark.
 - Fokus på mengde, ulike underlag, grunnteknikk.
 - Siste periode mer konkurransetrening.
 - 10 økter med elementer, både i Hintertux og Gålå. Dette fortsetter på Vrådal. Fokus på bratt og glatt (som vi møter i første WC-runde).
 - Det blir totalt dager 31 dager på ski. (det gir ca 10 timer skikjøring og 110 timer med heis). Mellom 7 og 8000 portpasseringer.
 - Fokus på restitusjonstrening på skisamlingene.
 - Vært heldig med vær og tilgang til gode traseer.
 - Landslagssamling fra Onsdag ifm Vrådal.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG)
 - Utgår.

Sak 2 – 2018-2020 Prioritering av oppgaver og ansvarsfordeling i TK

- Hvordan styrke kommunikasjon mellom TK og landslag. Frustrasjon må håndteres slik at fokus kan rettes fremover.
 - Møte på Gålå med Lars Ove, Arnstein, POT og Liv. Fokus på hva som fungerte og hva som kan gjøres bedre.
 - Det kom opp en del punkter, som det skal jobbes videre med på Vrådal.
 - Representanter fra TK bør ha et møte med landslaget på Vrådal for å diskutere de punktene som landslaget via Amund M Haugen har løftet til TK.
 - Det er viktig for TK at landslagets interesser og tanker blir representert i TK, og at TK har god tilgang på informasjon som sitter i laget. Vi foreslår at dette gjøres dels ved at BR tar et særskilt ansvar for å kommunisere med landslaget, samt at landslagets tillitsvalgte blir invitert til TK-møtene uten stemmerett.
- POT redegjør for plan for resten av sesongen (vedlagt).
 - Plan for bemanning av støtteapparat. Alt er ikke på plass, men håper å få det på plass snart. Alternativer til Jo blir diskutert. BN nevner at landslaget ønsker en fast trener som kan følge laget på alle WC-runder. Troels Tore Larsen er nevnt som en de ønsker. POT sjekker mulighetene dersom opprinnelig plan ikke faller på plass.
 - Treningssamling i Italia mellom Tyskland og Krvavec.
 - Jr kommer ned til Krvavec 12. februar. Ser ut til at vi får bo oppe i anlegget, noe som sparer mye logistikk.
- Erstatning for Kine
 - Mulighet for å dele en administrativ ressurs med freeski er diskutert.
 - GSV har mulighet for å gjøre en jobb. Viktig å ha tilstedeværelse på Ullevål stadion. POT og GSV tar en prat med GSV om hva det er behov for.

Sak 5 – 2018-2020 Terminliste NC/NM

- Kort oppsummering Gålå
 - Bra arrangement som fløt bra.
 - Det var noen som stod på ski sammen med John Olav.
 - Dette blir enklere med lengre dager, men det er viktig å ha slike tanker i hodet.
- Informasjon om Vrådal og Ål
 - GSF og/eller Morten Eriksen lager en sak om Vrådal som kommer på skiforbundet.no i morgen.
- Hvem fra TK vil være tilstede på hvilke NC-renn
 - Vrådal: RB, PSG, BN?
 - Ål: RB,
 - Åndalsnes
 - Asker: RB, BN, PSG?
 - Sogn
- Arrangement på Stryn
 - Vurdere om dette skal gjøres samtidig med arrangement allerede planlagt på Stryn i juni.

Sak 10 – 2018-2020 Budsjett 2019

- Utsettes til neste møte.

Sak 11 – 2018-2020 Arenautstyr for profilering

- Totalkostnad blir 40.225,- inkl mva. Leveranse i Oslo i starten av februar.
- PSG lager oppskrift på hvordan dette skal brukes.
- Dette vil gi oss muligheten til å vise eksponeringsmuligheten for potensielle sponsorer.

Sak 12 – 2018-2020 Hovedsponsor

- Vi må strukturere arbeidet med å skaffe ny(e) hovedsponsor(er).
- Sondre Skrebergene hadde et innspill på noen som kan være interessante. BN tar kontakt.
- BR har laget en presentasjon som kan være et godt utgangspunkt. BN tar kontakt.
- BN utarbeider forslag til hvordan vi skal jobbe med dette fremover.

Sak 13 – 2018-2020 Opplegg for sponsorer på VM Rjukan

- POT har vært i kontakt med VM-arrangør om mulighet for at Skogstad skal komme å profilere seg. Dersom Skogstad bruker tid på dette vil de gjerne kunne selge varer. POT du følger opp med Terje Lund om muligheter.
- Det kommer en fra Hintertux torsdag kveld.
- Rottefella også interessert på linje med Skogstad.

Eventuelt

Det skjer mye i Holmenkollen i romjulen som vi burde være med på i en eller annen form. BN snakker med Terje Lund i løpet av januar.

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
05.02.19	TK-møte	Telefon